
Referat FAU-møte Tåsen skole 07.02.25 

Sted: Tegnesalen, Tåsen Skole 

Oppmøte 

Navn  Klasse  Til stede Frafall 

 Ingvild Kindem 1a x  

Martin Samuelsen 1b x  

Solveig Husken-Sutter 1c x  

Lina Bygdell 1d x  

Anne Grønlund (Leder) 2a x  

Susanne Wergeland 2b x  

Tuva Rindal Kongsvold 2c x  

Martin Andersen 2d x  

Tone Oppedal 3a  x 

Axel Hammer 3b x  

Cecilie Margrethe Olsen 3c  x 

Helene Skau 3d X  

Anders Botne 4a  x 

Lars Karelius Noer 4b x  

Claudia Horntvedt 4c  x 

Ketil Stadskleiv v/vara Sverre Nilsen 4d x  

Andrea Melby 5a x  

Jørgen Bækken 5b x  

Ingvild Aker v/vara Annika Weflesen 5c x  

Helene Haug 5d  x 

Hilde Johnsen 6a x  

Anne V. Möller-Larsen 6b x  



Morten Hansbø 6c x  

Siri Vosgraff 6d  x 

Hildegunn Bakke 7a x  

Ann Oldervoll 7b x  

Laurel Mittenthal 7c  x 

Mariann Youmans 7d  x 

 

 

SAK 1.  Godkjenning av innkalling og referat 

Innkallingen er godkjent.  

Alle bes lese referatet og komme med evt kommentarer innen 16. februar 

 

SAK 2. Evaluering julemarked v/Helene 

Julemarkedet ble meget godt mottatt. Det var 30 søppelposer med tøy i år, veldig mye mer enn i fjor. 

Mange fant barnas klær da de var pent hengt opp før julemarkedet, flere kontaktet også 

klassekamerater da de så deres tøy henge der. FAU tar med seg denne erfaringen. 

Veldig mange var innom og kjøpte tøy på julemarkedet. Hensikten har vært å få omsetning på klærne, 

fremfor å få inn penger for det. Det betyr prinsipielt lave priser for å få tøy unna. 7 poser var igjen 

etter julemarkedet. Dette var det en som tok på seg å vaske og sende til en gjenbruksbutikk. 

 Oppfølging: 

● Lage erfaringsnotat til de som skal gjøre samme øvelse neste år (Helene & co).  

● Vurdere å gjennomføre en dugnad til sommeren med å henge opp gjenglemt tøy og 

oppfordre foreldrene til å gå gjennom det for å minske mengdene. 

● Høre med skolen om det er mulig å få et sted å henge opp gjenglemt tøy på permanent basis. 

● Høre med skolen/AKS om det er aktuelt å engasjere elever i et gjenbruksprosjekt med 

gjenglemt tøy. F eks bidra til å henge opp og holde det ryddig på permanent basis og til 

dugnad før sommeren. 

 



SAK 3. FAU Indremedisinsk: Kommunikasjon mellom møtene og organisering av arbeidsgruppene  

Systemer for innkalling og dokumenthåndtering ble diskutert hvor ulike alternativer kom på bordet. 

Oppfølging: 

● FAU fortsetter å bruke Google-drive til dokumenthåndtering for å sikre kontinuitet, og sender 

innkalling og møtepapirer på mail. 

● Arbeidsgrupper kan organisere arbeidet slik de ser mest hensiktsmessig for praktisk fremdrift 

og gjennomføring.  

 

SAK 4. Klasseinndeling v/ Anne 

1. Inndeling av 1. klasse: Høsten 2024  gjorde skolen klasseinndelinger hvor barna var spredt 

over hele inntaksområdet til Tåsen skole. Dette førte til protester og motstand fra mange 

foreldre. Skolen gikk noe tilbake på målet om geografisk spredning og lagde nye klasselister. I 

møte med FAU i oktober presenterte skolen sine kriterier for inndeling av 1. klasse. Disse 

baserer seg på at klassene ikke skal deles geografisk. Ledelsen sa samtidig at de ikke legger 

opp til like stor spredning som høsten 2024. FAU-leder har blitt kontaktet av foreldre som er 

bekymret for hvordan det blir høsten 2025 og følger opp med skolen om hva som er status. 

 

2. Praksis rundt evt endringer i klasser på høyere trinn: Skolens 7. trinn opplevde nylig å gå fra 

fire til tre klasser, der en klasse ble fordelt på de andre tre klassene. Dette skjedde uten 

forvarsel. Selv om endringen av flere oppleves som positiv, opplevde foreldre og elever 

håndteringen og mangelen på kommunikasjon som brutal. FAU er ikke imot blanding av 

klasser når det er hensiktsmessig, men mener skolen må legge til rette for forutsigbarhet og 

god kommunikasjon.  

Oppfølging: 

● FAU vil be ledelsen om en orientering om hvordan de jobber med trivsel på tvers av trinn, 

hvilke rutiner de har for evt blanding av klasser underveis i skoleløpet og kommunikasjon 

med elever og foreldre i forbindelse med dette. 

 

SAK 5. 17. mai 2025 v/ Anne 

Arbeidet er igangsatt og ledes av Tåsen skoles venner.  

2. klasseforeldrene er ansvarlige, 5. klasseforeldrene baker kaker.  

 

SAK 6. Skolefotografering høsten 2025 v/ Anne 



Smil brukes i dag, og FAU er enige om at kvaliteten har rom for forbedring. Det ble nevnt at 

skolekatalog er nyttig og at om noen leverer kataloger i større format kan det være et fortrinn. Det ble 

også stilt spørsmål om hvorvidt barna trenger å fotograferes hvert år. 

Oppflging: 

● Alle sjekker rundt hvilke alternativer som er der ute. Norsk skolefoto AS ble nevnt som en 

mulighet. Et evt bytte landes på neste FAU-møte.  

 

SAK 7. Godkjenning av mandat til videre arbeid med foreldreundersøkelse og veileder om 

skjermbruk 

Martin hadde forberedt et mandat som FAU stilte seg bak.  

Bakgrunn: Mange foreldre/foresatte opplever problemstillinger relatert til skjermbruk som vanskelig. 

Delvis skyldes dette at bruk av skjerm handler om forhold den enkelte familie ikke kan styre alene. I 

en undersøkelse ved Ullevål skole oppgir syv av ti foreldre at de ønsker felles retningslinjer med andre 

foreldre. 

Overordnet mål: Redusert konfliktnivå rundt barnas skjermbruk; gode og inkluderende digitale 

opplevelser for skolebarna på Tåsen skole.  

Delmål: Gi foreldre/foresatte faktagrunnlag, verktøy og rammer for å kunne diskutere tematikken og 

identifisere felles kjøreregler.  

Leveranser:  

1)  En temakveld på Tåsen om barns skjermbruk, gjerne med eksterne innleder  

2)  En spørreundersøkelse for å kartlegge foresattes holdninger til mobilbruk, sosiale medier og 

spilling (gaming) – som grunnlag for veileder  

3)  En veileder som rammer inn diskusjonen og foreslår retningslinjer for ulike aldersgrupper 
 

Målgruppe: Foreldre/foresatte 

Avgrensninger: Fokuserer på "privat" skjermbruk, ikke skolen eller AKS som følges opp i andre 

initiativer.   

EVENTUELT:  

Trivsel og miljø – FAU-representant etterspurte en veileder for hvordan vi gjør ting på Tåsen skole, alt 

fra sykling til vennegrupper. Det ble minnet om at Tåsen skole har en god del på nettsiden med blant 

annet ønsker og anbefalinger til foreldre om blant annet sykkelbruk etc. FAU vil jobbe for å få dette 

bedre distribuert til foreldre. 

Det kan være nyttig for flere foreldre/foresatte å få hjelp til å sette opp foreldrekontroll på ulike 

digitale enheter. FAU vil se på om det kan være mulig å sette opp en workshop med kvalifisert 

personell som kan hjelpe foreldre med dette.  


